
Geen interesses voor  de Stichting Buurtbelang Ontwikkeling Nassau 

Odijckhof !  

 

Recent werden we door het AD geïnformeerd over bestaan en doelstelling van 

deze Stichting. 

Op de  begeleidende foto , drie mannen nog  in de kracht van hun leven, 

zelfverzekerd en kennelijk woonachtig in de buurt van het  Zwembad en het  

recent afgebroken verpleegtehuis “ Nassau Odijckhof”.  

Zij plaatsen al bezwaar tegen ….Wat ?  Zijn ze wel goed op de hoogte ?  vraagt 

ondergetekende zich af.   

 

Ondergetekende, bijna een halve eeuw woonachtig in Driebergen – Noord en al 

een hele tijd de pensioengerechtigde leeftijd gepasseerd,  wil een ander 

(positiever! )geluid laten horen. 

Het moet toch als een rijkdom ervaren worden dat in een gemeente met zoveel 

60 + ers er een instantie is (Habion) die zich als woningbouwvereniging speciaal 

richt op de huisvesting van ouderen en ouderenzorg in onze gemeente en in het 

bijzonder in ons dorp Driebergen.  En dat doet Habion met grote betrokkenheid 

van  iedereen  en grote  deskundigheid over de huisvesting van de oudere 

mens. 

Niet alleen op de grond van het verpleeghuis “Nassau Odijckhof” dat gesloopt 

is maar ook het gebouw “Sparrenheide”  zal te zijner tijd gesloopt en herbouwd 

gaan  worden.  

Het gaat dus niet , zoals in het artikel door de betrokken heren  wordt 

gesuggereerd,  over de bouw van 400 wooneenheden alleen op het terrein van 

Nassau Odijckhof  maar inclusief het terrein van het huidige Sparrenheide ! 

Op de diverse informatieavonden georganiseerd door de mensen van” Habion” 

en  toegankelijk voor iedere belangstellende en belangbelanghebbende wordt 

in alle oprechtheid om inbreng gevraagd. Daarbij is ook expliciet de vraag aan 

de  orde;  Hoe wordt deze nieuwbouw, ruimtelijk én sociaal,  zo veel als 

mogelijk in de buurt geïntegreerd. Met tegelijkertijd in het achterhoofd te 

toenemende vraag naar  ouderenzorg en een relatief afnemend aanbod van 

zorggaanbieding.    

Samengevat is de grote vraag natuurlijk;  

“Hoe zou de nieuwbouw als vervanging van deze twee gebouwencomplexen  

voor ca 400 wooneenheden en straks uit moeten gaan zien ? ”.  

 



Vanzelfsprekend speelt  de gemeente  een belangrijke rol  in het aanbrengen 

van de mogelijkheden en begrenzingen op heel veel terreinen. Daartoe ligt nu 

een verzoek van Habion  bij de gemeente  tot een principe besluit. Een 

beginselbesluit waarbij de gemeente aangeeft binnen de bepaalde grenzen 

a.h.w. aan geeft medewerking te willen geven aan het realiseren van de 

beoogde  nieuwbouw.  

Alle formele bezwaarmogelijkheden bij de uitwerking van de definitieve  

bouwplannen  blijven van kracht. 

 Waarom is ondergetekende niet geïnteresseerd in het doen en laten van de  

bestuurders van de Stichting  ? Wel;  Omdat er vóór hun beurt gesproken wordt 

en ook geen juiste informatie verstrekt wordt. Zelfs  een lichte verdachtmaking 

is mogelijk op te maken in het betreffende  krantenartikel.  

Zou  het” Nimby” (not in my Backyard)-  idee niet de dominante factor bij de 

oprichting  van de deze stichting  kunnen zijn ?.  Maar dat is geen” Participatie” 

maar  eerder “hakken in het zand zetten!” En dat is verre van het wenselijk 

burgerschap waarop een samenleving drijft ! Vandaar geen enkel belangstelling 

als deelnemer aan deze stichting !! 

 

Mathieu van Meijel ( senior ) 

  

 

 

 

 

  



 

  

     

    

 

 

  

 

 

 


